
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 4. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 40
Forslag til folketingsbeslutning om at trække aktstykke 31 af 16. november
2017 om køb af nye kampfly tilbage fra Finansudvalget.
Af Eva Flyvholm (EL), Josephine Fock (ALT) og Holger K. Nielsen (SF) m.fl.

Spørgsmål 5
Flere beboere i området omkring Flyvestation Skrydstrup har forsøgt at kom-
me i dialog med både Haderslev Kommune og Forsvarsministeriet omkring
støjgenerne som følge af de nye F-35 kampfly, men forgæves. Nu efter næ-
sten halvandet års tid, hvor beboere har været utrygge og uvidende omkring
omfanget, har Forsvarsministeriets Materiel- og Indkøbsstyrelse sammen med
Haderslev Kommune afholdt et borgermøde omkring støjgenerne onsdag 29.
november. Hvorfor har ministeriet først valgt at afholde borgermødet halvan-
det års tid, efter beslutningsgrundlaget for køb af 27 F-35 kampfly er vedta-
get?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 6. december 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Flyvholm@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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